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انتقاد «ایرج راد» از واکسینه نشدن هنرمندان تئاتر
«ایرج راد» از واکسینه نشدن تئاتری ها انتقاد کرد.

به گزارش سایت خبری پرسون، ایرج راد با بیان اینکه هنوز هیچ خبری از واکسینه کردن هنرمندان تئاتر نیست، گفت: اجرای تئاتر در این شرایط بسیار
خطرناک است و بازیگر که نمیتواند با ماسک بازی کند!

رییس هیات مدیره خانه تئاتر درباره واکسیناسیون هنرمندان تئاتر توضیح داد: خیلی قبلتر صحبت واکسینه کردن هنرمندان مطرح شد که البته چندان
هم جدی نبود و حاشیههایی هم در پی داشت به طوری که بعضی هنرمندان عنوان کردند ما تافته جدا بافته نیستیم و همراه با دیگر اقشار جامعه
واکسن خواهیم زد و بعد از آن دیگر خبری درباره واکسینه کردن هنرمندان تئاتر مطرح نشد. بازیگران و حواشی پیرامونشان را مثل اخبار پیرامون ساناز

سعیدی در سایت پرسون بخوانید.

او با اشاره به فعالیت مقطعی سالنهای تئاتر در شرایط کرونایی اضافه کرد: اگر قرار است سالنها فعال بمانند، باید تمام موارد بهداشتی رعایت شود.
درحال حاضر پروتکلهای بهداشتی در رابطه با تماشاگران در سالنهای فعال تئاتر رعایت میشود و مسایلی مانند فاصلهگذاری اجتماعی، لزوم استفاده از

ماسک و ... انجام میشود ولی وضعیت هنرمندان متفاوت است.

راد خاطرنشان کرد: بازیگر تئاتر که نمیتواند با ماسک روی صحنه بیاید یا هنگام گریم شدن، ماسک بر چهره داشته باشد. نمیتوان همیشه طوری
میزانسن داد که فاصلهای بیش از دو متر میان بازیگران وجود داشته باشد. بنابراین رعایت پروتکلهای بهداشتی برای گروههای نمایشی چه در تمرین و

چه در اجرا، ناممکن است.

او با یادآوری شرایط دشوار اجرای تئاتر در دوران کرونا افزود: در این مقطع تعدادی از عزیزان تئاتری فداکاری کردند و چراغ صحنه را روشن نگه داشتند
تا حیات تئاتر تداوم پیدا کند. هرچند بعضی از آنان هم درگیر بیماری شدند. در حال حاضر واکسیناسیون دوستان تئاتری هم بر اساس ردهبندی سنی در
حال انجام است ولی مساله این است که بعضی از گروههای اجرایی از نظر سنی شرایط واکسن زدن را ندارند و مدتی زمان میبرد تا نوبتشان بشود در

حالیکه آنان با حضور روی صحنه در معرض خطر جدی قرار دارند. بنابراین امیدوارم هر چه زودتر برای واکسن این گروهها هم فکری شود.

راد درباره پیگیری خانه تئاتر برای واکسینه کردن فعالان این رشته توضیح داد: امیدوارم جلسه بعدی هیات مدیره خانه تئاتر حتما درباره این موضوع
صحبت شود.

او با اشاره به تعطیلی بخشی از سالنهای تئاتر در مقطع فعلی اضافه کرد: در تعطیلات اخیر بعضی از گروههای نمایشی امکان کار پیدا نکردند. قرار شد
این گروهها مورد حمایت قرار بگیرند ولی رقم حمایتی چندان جدی نیست. ضمنا همچنان در زمینه جبران خسارت گروههایی که قبلا اجرا داشتهاند،

مشکلاتی وجود دارد.

ایرج راد در پایان گفت: در حال حاضر گروههایی که در مجموعههای خصوصی روی صحنه هستند، دارند فداکاری میکنند ولی نباید از خودگذشتگی آنان
فراموش شود و به حال خودشان رها شوند. حداقل کاری که میتوان برای این جوانان انجام داد، این است که واکسنشان زده بشود.


